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1. Styret i MIF bandy  

Rolle Navn Valg 

Leder Tom Andersen Gjenvalgt for 2 år i 2022 

Nestleder Turid Kolstadløkken Gjenvalgt for 2 år i 2021. På 
valg 

Sekretær og dugnadsansvarlig Ann Irén Svane Mathiassen Gjenvalgt for 2 år i 2022 

Kasserer (økonomiansvarlig) Lisbeth Ranum Vedal Midlertidig. Stiller til valg på 
årsmøtet 2023 

Styremedlem (leder sportslig 
utvalg) 

Runar Andreassen Gjenvalgt for 2 år i 2022 

Styremedlem 
(sponsoransvarlig) 

Kim Erik Petersen Gjenvalgt for 2 år i 2022 

Styremedlem (medlems- og 
dommeramsvarlig) 

Johan Olaf Førde Gjenvalgt for 2 år i 2021. På 
valg 

  

  

Andre tilknyttede roller med møte- og talerett i styret:  

• Leder materialgruppa Roger Knutsen 

• Leder cupkomite  Jørn Hagen 

• Leder kafegruppa Pia Gunnerud Sørensen 

  

2. Andre tillitsvalgte 

Sportslig utvalg: 

• Runar Andreassen (leder) 

• Thor-Erling Andersen 

• John Richard Øen 

• Pia Gunnerud Sørensen 

• Jonas Petterson 

 

  



 

 

 

MIF cupkomite 

• Jørn Hagen (leder) 

• Cathrine Nedberg (sekretariat) 

• Turid Kolstadløkken (sekretariat) 

• Katrine Moen (kiosk) 

• Kim Erik Petersen (bane) 

 

Vassenga kafegruppe 

• Pia Gunnerud Sørensen 

 

MIF bandy materiellgruppe 

• Roger Knutsen 

• Freddy Aaslid 

 

Vassenga banegruppe 

• Tor Tveter 

• Kim Erik Petersen 

-------------------------------------------------------------------------------------------- 

Arrangement A-lag: 

• Stig N Jensen/ Tom Andersen - billetter / bane / speakertjeneste 

• Pia Sørensen - kiosk Vassenga 

• Simen Gudbrandsen – kampsekretær 

• Arne Martin Tollefsen – speaker 

• Frode Sørensen - ansvarlig livestreaming av kamper 

• Pål Magne Johannessen – teknisk ansvarlig livestreaming av kamper 

• Mattias Karlsson – medisinsk ansvarlig 

 

Mediekanaler MIF Bandy A-lag: 

• Stig N Jensen - oppdateringer på MIF Bandys ulike kanaler 

• Andreas Askheim- oppdateringer på MIF Bandys ulike kanaler 

• Joachim Skinstad - oppdateringer på MIF Bandys ulike kanaler 

 

Dommere som representerer Mjøndalen 

• Bent Nilssen 

• Jonathan Gustavsen Kathrud 

• Finn Rune Karlsen 

• Mats Eriksson (meldte overgang til annen klubb høsten 2022) 

• Morten Faye (meldte overgang til annen klubb høsten 2022) 
 



3. Trenere og lagledere  

A-Laget 

Ola Vigdal (trener), Stian Paulsen (trener), Freddy Aaslid (materialforvalter) og Roger Knutsen 

(materialforvalter). 

 

Rekruttlaget 

Runar Andreassen, Terje Draugsvol og Jan Tore Riseng 

 

Juniorlaget (2002,2003,2004):  

John Richard Øen, Gro Weum og Morten Andersen.  

 

Guttelaget (2005-2006):  

Lars Lenes Johansen, Dag Erik Nilssen, Tor Ivar Johansen, Thomas Kittelsen (lagleder/oppmann), Knud 

Peter Lottrup og Erland Kathrud. 

 

Småguttlaget (2007-2008):  

Bent Nilssen, Per Willy Holstad og Jonas Petterson. 

 

Lillegutt (2009 og 2010):  

Erland Kathrud og Jonas Petterson. 

 

Knøttelag/Minigutt (2011-2014): 

Per Kristian Riis-Ulsbøl, Dag Johan Hjort (lagleder), Kristoffer Gjone og Erland Kathrud. 

 

Småjenter (2007-2010) 

Dag Erik Nilssen, Charlotte Nanett Meeg Nilsen (lagleder), Ann Irén Svane Mathiassen (lagleder). 

 

Bandyskolen (2015-2017) 

Runar Andreassen, Tom Andersen, Turid Kolstadløkken og Einar Bassøe. 

 

4. Styrets arbeidsoppgaver 

Styret skal sørge for at gruppa drives innenfor Mjøndalen IF sine sportslige rammer og ivareta en 

sunn og god økonomi. Gruppas hovedmålsetting er å opprettholde og videreutvikle et godt sportslig 

bandytilbud til barn og unge. Seniorgruppa skal drifte og utvikle eliteserielaget og arbeide for å nå de 

sportslige målene som til enhver tid fastsettes for A-laget. I tillegg skal seniorgruppa ivareta 

rekruttlaget, oldboys og veteran-bandy.  Det er videre et mål å jobbe for en god anleggsutvikling på 

Vassenga med utvidelse av isflater og garderobefasiliteter. Styret samarbeider også med de øvrige 

bandygruppene i idrettsklubbene i gamle Buskerud for å legge til rette for utvikling av bandyen i 

området. 

Leder og nestleder, samt styremedlemmer ved behov, har representert gruppa i gruppeledermøter i 

MIF. 

 

 

 

 



5. Sportslig aktivitet 

MIF bandys juniorgruppe hadde 123 betalende medlemmer i 2022. Spillerne var fordelt på lag i 

årsklassene 2002 til 2017. I tillegg hadde bandyskolen 52 påmeldte deltakere. Bandygruppa har flere 

jenter fra 2007-2017. Det er 32 registrerte jenter inkludert de som deltar på bandyskolen. A-laget 

benyttet 21 spillere i sesongen 2022/2023, hvorav 9 spillere i junioralder. Det var 34 spillere i 

oldboys/veteran.  

 

Medlemstall pr 19.02.23 
Antall 

utøvere Merknad 

Junior (2003-2005) 16   

Gutt (2006-2007)  15   

Smågutt (2008-2009)  5 Samarbeidslag KIL/MIF 2022-2023 

Lillegutt (2010-2011)  13   

Knøtt (2012-2016)  19   

Jenter  13   

Bandyskole (2015-2017) 51   

Sum 132   

 

 

Allidrett: 

MIF & Vikåsen Allidrett benyttet Vasssenga fire  ganger før jul 2022. 

 

 

Aldersbestemte lag 

NM: 

Vi hadde denne sesongen lag i NM for Jr., gutt og smågutt. 

Alle lagene nådde målet om kvartfinale. 

 

Krets: 

I Kretsserien hadde vi med lag i gutt, smågutt, lillegutt, 2011, 2012 og 2013. 

 

Jenter: 

Vårt småjentelag spilte i Interkretsserien og ble nr. 3. 

 

Cupdeltagelse: 

Alle lag kan melde seg opp i inntil fem cuper pr. sesong. 

 

Triumfer: 

Gutt vant Solberg sportsklubb sin Kåre Mortensens cup. 

Småjenter vant Stabæk romjulscup for jenter. 

 

Senior 

Under seniorbandy ligger A-laget, Old boyslaget og Veteranlaget (Old Boyslaget ble trukket fra 

seriespill før sesongen 2022/2023 pga for få spillere). 

 

Spillere i avgang: Dmitrii Osokin (Høvik), Patrik Døhlen Holm (lagt opp), Filip Andreas Johnsen (lagt 

opp), William Falch Nordskag (MIF2) og Ola Vigdal (lagt opp/blitt trener). 

Nye Spillere inn: Gorm Embrik Vesterdal Nilsen (Drammen Bandy) - Egne juniorspillere 



 

Spillere benyttet sesongen 22/23 

Stefan Mar Oddgeirsson Henrik Holo 

Mikael Leersbryggen Andreas Askheim 

Joakim Skinstad Eirik Aaslid 

Tor Erling Tveter Christoffer Askheim 

Bendik Gunnerud Sørensen Henrik Olsen 

Alexander Serov Johan Barbo 

Robin Cras Mads Andre Syverstad Hansen 

Kevin Lauritzen Bendik Gommerud 

Eirik Andersen Alexander Cras 

Mats Førde Jesper Lenes Johansen 

Gorm Embrik Vesterdal Nilsen  

 

 

6. Representasjon 

 

Landslag A-lag: 

• Stefan Mar Oddgeirsson var med i bruttotroppen til A-landslaget, men ble dessverre ikke tatt 

ut til nettotroppen. 

 

Landslag  

• U 19: Ingen VM grunnet Covid, men Eirik Andersen var i troppen. 

• U 17: Ingen VM grunnet Covid, men Bendik Gommerud, Johan Barbo, Kevin Lauritzen og 

Jesper Lenes Johansen var i troppen. 

• U 17: Brian Haraldsen var i troppen til Finland. Ingen VM grunnet Covid men han fikk fire 

treningskamper i blå/hvit. 

 

Kretslag: 

• 2005: Ludvig Petersen, Kasper Bernth, Johan Barbo, Mats Førde, Jesper Lenes Johansen, 

Albert Svane Nilssen, Jonathan Kathrud og Even Lottrup. 

• 2006: Adrian Kittelsen, Jørgen Haugo, Emrik Bjerka og Bendik Gommerud. 

• 2007: Jesper Pettersson, Linus Sjåvik Nilssen, Marius Holstad og Edwin Riis Kjeldsen. 

• Jenter: Kaja Ranum Vedal, Milla Nanett Meeg Nilsen og Esther Svane Nilssen. 

 
Utdanningskorpset NBF 

• Bent Gommerud (trener utd). 

• Finn Rune Karlsen (dommer utd). 
 

Seriekomiteen NBF 

• Leder Runar Andreassen 
 



Norsk Elitebandy 

• Styremedlem Andreas Askheim 
 
Styremedlem NBF 
 

• Runar Andreassen 
 

Buskerud bandykrets 

• Tom Andersen – leder 

• Ann Irén Svane Mathiassen – sekretær 

 

 

7. Arrangementer 

Sportslig aktivitet A-lag: 

 

A-laget startet barmarkstreninger i mai 2022, og laget har forberedt seg til sesongen med base på 

Vassenga for grunntrening. Laget har også fra august hatt istreninger i Kongsberghallen og 

Schjongshallen. 

  

Det ble avholdt planlagt treningsleir i Karlstad fra 7.-9. oktober hvor det var lagt inn to 

treningskamper mot hhv Boltic og Slottsbron. I tillegg har laget vært på to dagsturer til Sverige for å 

spille treningskamper; 17. september var laget i Trollhättan og spilte mot Drammen, og 22. oktober 

var laget i Vänersborg og spilte mot Blåsut. 

  

Laget har hatt en god treningshverdag før sesongstart og var godt forberedt til sesongstart. 

 

Eliteserien og sluttspill 2021/2022 - 2022/2023 

 

2021/2022 sesongen:  

Laget endte til slutt på 4.plass i det som var en svært oppløftende sesong. I kvartfinalen møtte laget 

Ullevål i best av fem kamper og vant til slutt 3 - 1 i kamper. I semifinalen møtte laget Stabæk i best av 

fem kamper og tapte 3-0 i kamper. 

  

2022/2023 sesongen: 

Seriestarten ble ca. 14 dager forsinket på grunn av ekstremt mildvær i november, og generelt har 

vinteren vært utfordrende for en uteidrett som bandy med “mye vær. Med en liten tropp som 

dessverre ble preget av mange skader og mye sykdom ble det også en utfordrende sesong sportslig 

sett. Gledelig er det at ni spillere i junioralder har fått prøve seg mye i Eliteserien denne sesongen. 

 

Laget endte til slutt på en 7. plass i Eliteserien, noe som var litt dårligere enn målsettingen før 

seriestart. 

 

 A-laget kvalifiserte seg til kvartfinaler og møtte Stabæk i best av 5 kamper. Stabæk vant 3-0 i 

kamper, og sesongen ble derfor tidlig over for A-laget. 

 

Alle A-lagets hjemmekamper har blitt streamet direkte på MIF Bandys YouTubekanal, og vi har hatt 

et bra seerantall. 



Old Boys og Veteran 

Sesongen 2021/2022: MIF stilte med lag i både Old Boys- og Veteranserien men nådde ikke 

sluttspillet i 2022. 

 

Sesongen 2022/2023: MIF måtte trekke Old Boys laget før sesongstart på grunn av for få spillere. 

Organisert trening ble i stedet tilbudt spillerne som ble godt mottatt. 

Veteranlaget endte til slutt på en 3. plass i seriespillet og kvalifiserte seg ikke for uoffisiell NM-finale. 

 

Treningsleir i Sverige oktober 2022  

21. – 23. oktober reiste alle MIF Bandy sine 11er spillere til Vänersborg på Treningsleir. Totalt var vi 

godt over 120 personer på tur. Dette var en fin sosial leir i tillegg til fine treningsøkter på isen. 

Lag som var med: A-laget, Jr.-laget, Gutt, Smågutt og Småjenter. 

A-Laget fikk også hatt en treningskamp som de gikk seirende ut av. 

 

Vassenga bandycuper  

MIF Vassenga småguttcup 2022 ble koronakansellert. Høsten 2022 inviterte bandygruppa til 

guttecup for første gang. Dette arrangementet ble avlyst på grunn av ekstremvær og utfordringer 

med maskiner og is.  

 

MIF Vassenga bandyskole 

For niende år på rad ble det arrangert bandyskole og skøytemoro. Dette er et lavterskel 

aktivitetstilbud til alle og en introduksjon til bandy og skøyteteknikk. Bandyskolen har gått over til å 

bli påmeldingsstyrt. Alle deltakere må også være innmeldt i MIF for å kunne delta. Det ble 

gjennomført bandyskoler tilnærmet hver mandag fra slutten av november til vinterferien. Rundt 50 

barn meldte seg på og deltok på treninger. Det var godt oppmøte på mandagenes bandyskoler og 

flere ble også med på lagstreninger med knøttelag og jentelag. 

 

Skøytefester 

Det ble arrangert to skøytefester i 2022 – en i mars som sesongavslutning og en i desember. Vi har 

gode samarbeidsparter som bistår med lyd og lys og arrangementet er gratis og åpent for alle og er 

et ledd i bandygruppas arbeid med inkludering. Det er populært og samler mange mennesker. Vi 

estimerer at mellom 250 og 400 barn med foreldre deltok på hvert av arrangementene. 

 

Sosiale arrangementer 

Bandygruppas faste kick-off for alle spillere og foreldre før sesongstart ble nok en gang et fint 

arrangement. Store og små var samlet på MIF huset til uformelt samvær og hygge. Her ble alle lag 

presentert. Æresmedlemmer ble invitert. 

 

Sesongen 2021/2022 ble avsluttet med en interncup der lagene var satt sammen av spillere fra ulike 

årskull. Både a-laget og samtlige lag i junioravdelingen deltok. Dette var en ubetinget suksess og 

styret satser på at dette fremover blir en årlig happening. 

 

Sesongavslutningsfesten for våre uunnværlige frivillige ble arrangert etter sesongen 2021/2022. En 

velfortjent oppmerksomhet til alle frivillige som utgjør bandygruppa i MIF.  

 

 

 

 



8.  Anlegg - drift og utvikling av Vassenga kunstisbane 

Banegruppa og iskjørerne har hatt en meget utfordrende sesong. Dette skyldes både været og 

maskinparken.  Høsten 2022 ble det klart at det ikke lenger var en kommunalt ansatt baneansvarlig 

på Vassenga. Etter en god og konstruktiv dialog med kommunen ble det besluttet at bandygruppa 

drifter banen denne sesongen inntil ny medarbeider hos kommunen er på plass. Bandygruppa 

honoreres for arbeidet. 

Vassenga 7er skøytebane 

MIF bandy har i mange år arbeidet for å få kunstis på naturis 7erbanen. MIF bandy fikk tilskudd av 

Gjensidigestiftelsen i desember 2016 til bygging av ny grusbane. Tilskuddet er nå brukt til bygging av 

grusbane/naturis øst for kunstisbanen på Vassenga. Bandygruppa har brukt egne oppsparte midler 

som tilleggsfinansiering for å komme i mål med grunnarbeidene. Søknad om 300 000 kr i støtte til 

oppsetting av lysmaster fra DNB Sparebankstiftelsen ble innvilget i sin helhet. Sparebanken Øst bidro 

også med tilskudd til lysanlegget. Lysmaster er satt opp på dugnad med gjenbruk av eldre 

lyktestolper. Innkjøp og montering av lysarmaturer ble gjort høsten 2020 og bandygruppa er veldig 

godt fornøyd med å ha en ny 7erbane naturis med flomlys på plass. Banen har vært i aktiv bruk og 

det er tydelig at tilbudet om «alltid åpen skøytebane» begynner å få forankring i befolkningen.  

 

Anlegget står på kommunens anleggsliste. Det har fått idrettsfunksjonell forhåndsgodkjenning av 

Kulturdepartementet og MIF bandy har søkt om spillemidler.  Det ble avslag i 2021, men søknad ble  

fornyet høsten 2021 og igjen i 2022. MIF bandy har prosjektert kombinert 7er kunstis/9er 

kunstgressbane. Dette er kostnadsberegnet til ca. 12 mill. kr i oppdatert kostnadsoverslag høsten 

2022.  

 

Prosjektet er delt i tre faser. Fase en av prosjektet er grusbane/naturis og lys. Denne fasen er 

ferdigstilt. Fase to er kunstis og fase tre er kunstgress.  

 

Gjensidigestiftelsen ga i desember 2019 tilsagn om 750 000 kr i støtte til kunstisanlegg. Dette tildeles 

under forutsetning av at anlegget er fullfinansiert. Bandygruppa har høsten 2022 jobbet sammen 

med daglig leder i MIF inn mot politiske miljøer for å få restfinansieringen på 2,5 mill. kr på plass.  

 

I kommunens budsjettvedtak for 2023 ble det avsatt 2,5 mill. kr til 7erbanen på Vassenga. 

Bandygruppa ser fram til å få fullført arbeidet med å få på plass kunstis på 7erbanen. Det er viktig at 

dette arbeidet koordineres godt med kommunens rehabiliteringsarbeider på 11’erbanen som også 

skal gjennomføres i 2023. Disse anleggsarbeidene bør gjennomføres samtidig og helst under samme 

ledelse for å få en helhetlig og god løsning. Bandygruppa har dialog med kommunen om dette 

arbeidet. 

 

Vassenga kunstis - oppgraderinger og vedlikehold 

Etter flomsikringsarbeidene rundt Vassenga i 2021-2022 stod MIF bandy igjen uten tribune på 

11erbanen. Det ble bygget ny tribune etter sommeren - med sjenerøs støtte fra Sparebanken Øst og 

med mye dugnadsinnsats fra bandygruppa. Sesongen 2022/2023 kunne den nye tribunen innvies.  

I desember 2022 vedtok kommunen budsjett for 2023 og det ble avsatt 13 mill. kr til oppgradering og 

utskifting av kjøleanlegget på Vassenga. Dette var et budskap bandygruppa tok imot med stor glede. 

Anlegget ble ferdigstilt i 1990 og det er på tide med et større rehabiliteringsarbeid. Vi ser fram til å 

følge opp dette og bidra med det vi kan inn i prosjektet.  

 



9.  Økonomi  

Junioravdelingen fikk et godt økonomisk resultat i 2022 med ca. 300 000 kr i overskudd.  

 

De to bandycupene gir vanligvis en inntekt på mellom 50 000 og 100 000 kr. For 2022 ble disse 

inntektene borte pga avlyste cuper. Gruppas inntekter for øvrig kommer fra særavgiftene og noe 

sponsing. I tillegg søkte og fikk bandygruppa tilskudd fra både DT/Amedia, DNB Sparebankstiftelsen, 

Fremtind og Sparebanken Øst på til sammen ca. 400 000 kr. Kommunale tilskudd for den driften av 

kunstisanlegget bandygruppa gjør på dugnad gir gode inntekter for begge gruppene. Dette utgjør ca. 

240 000 kroner til sammen. Det ble gjennomført en dugnad under  VM i skiflyvning i Vikersund. Dette  

ga også gruppa gode inntekter.  

 

Sesongens særavgifter/aktivitetsavgifter var som følger:  

Junior    1600 kr 

Gutt (2005-2006)  1500 kr 

Smågutt (2007-2008)  1400 kr 

Lillegutt (2009-2010)  1100 kr 

Knøtt (2011-2015)  800 kr 

Jenter    800 kr 

Bandyskole   100 kr 

Old Boy s  2000 kr 

Veteran  2000 kr 

 

 

A-lagets økonomi for 2022 viser til et ganske stort underskudd, se for øvrig detaljer i regnskapet. 

Bakgrunnen for dette underskuddet er at det har vært lite folk rundt A-laget som har jobbet med det 

markedsmessige. Videre har de som jobbet med det ikke hatt tilstrekkelig tid til dette. Vi ser 

imidlertid at det fortsatt er velvilje og økonomi hos  sponsorer for å bidra videre rundt A-laget. 

 

Det er  satt ned en arbeidsgruppe som har mandat til å bedre den økonomiske situasjonen rundt A-

laget. Arbeidsgruppen vil i all hovedsak fokusere på fire områder: Forbedre den økonomiske 

situasjonen, gjøre A-laget mer synlig i ulike kanaler og medier og skape en spillertropp som vil kunne 

etablere seg som et topp 4 lag i Norge. 

 

Dette er også bakgrunnen for at budsjettet for 2023 for A-laget er en del høyere enn det var for 

2022. Arbeidsgruppen har stor tro på at de vil klare budsjettet og tilrettelegge for en mer 

profesjonalisert organisasjon rundt A-laget. 

  



10.  Strategiske planer 

MIF bandy arbeider etter følgende strategi: 

 

Bandygruppa skal: 

1. Arbeide aktivt med rekruttering. Bandyskole som viktigste tiltak. Bandy junior ønsker å 
ha så mange spillere som mulig, så lenge som mulig. Arbeide for et godt og inkluderende 
idrettsmiljø på og rundt bandybanen. 
 

2. Ha et eliteserielag som hevder seg blant de fire beste. Arbeide med talentutvikling fra 
egen juniorstall og styrke spillerstall med internasjonale spillere når dette er 
hensiktsmessig. 

 
3. Arbeide for anleggsutvikling på Vassenga. Jobbe for å utvide banekapasitet. Ferdigstille  

kunstis på 7erbanen. 
 
 

11.  Avslutning 

Styret i Mif bandy gratulerer Joachim Skinstad, Dag Erik Nilssen og Bent Andre Nilssen med MIF 

hederstegn delt ut på Mif sitt årsmøte i 2022.  

 

Bandygruppa vil gjerne rette en stor takk til alle de frivillige for innsatsen på og rundt banen. I tillegg 

vil vi takke Drammen kommune for fint samarbeid om drift av Vassengas skøytebaner.  

 

Mjøndalen 19.02.2023 

 

Tom Andersen 

Leder  

MIF bandy 


